



## الرؤية - VISION

إنجازات رياضية محلية وأسيوية، عوائد استثمارية، عمل مؤسسي متميز

To be a beacon of distinction and a vanguard of achievements in the Middle East and Asian sporting platform, producing sound investment returns and institutional standards of excellence

## الرسالة - MISSION

نادي رياضي محترف، يلتزم بتحقيق البطولات في المسابقات لرفع اسم الدولة عالياً في المنافس الدولية، و ترسيخ الثقافة الرياضية في المجتمع، وتقديم خدمات متميزة للعملاء والشركاء وزيادة العوائد من الاستثمار وذلك من خلال تبني معايير العمل المؤسسي المتميز

Committed to giving 100 percent and competing strongly in championships and sportive competitions. Proudly representing the UAE flag and promoting sports culture in the community, while serve stakeholders and increasing investment returns by adopting the highest institutional standards.

## القيم - VALUES

ترسيخ الولاء والانتماء للوطن

Establishing true and loyal values that recognize both the city of Al Ain and the United Arab Emirates  
التميز

Commitment to excellence – always

التركيز على خدمة العملاء

Providing value to our stakeholders

الالتزام بالروح الرياضية

Demonstrating true sporting spirit at all times

بيئة عمل جاذبة و محفزة

Stimulating, attractive and encouraging work environment

العمل بروح الفريق و بمهنية تامة

Teamwork and professionalism

التواصل الفعال مع المجتمع

Effective community outreach

## مختصر الرسالة - MISSION ABSTRACT

ملتزمون بالبطولات و التميز

“We are committed to achieve champions and distinctiveness”





## الرؤية - Vision

أن نكون أحد أفضل الأندية الرياضية المحترفة قارياً في مجال كرة القدم  
Ranking amongst the top football clubs in the region

## الرسالة - MISSION

نادي رياض محترف، يلتزم بتحقيق البطولات في المسابقات لرفع اسم الدولة عالياً في المحافل الدولية، و ترسيخ الثقافة الرياضية في المجتمع و ذلك من خلال تبني معايير العمل المؤسسي المتميز

Achieve championship titles to proudly represent the UAE and promote sports culture within the community by adopting the highest institutional standards

## القيم - VALUES

الولاء و الانتماء

Loyalty and commitment

الالتزام بالروح الرياضية

Sportsmanship

بيئة عمل جاذبة و متميزة

Maintaining an attractive and distinctive work environment

العمل بروح الفريق و بمهنية تامة

Teamwork and professionalism

التواصل الفعال مع المجتمع

Effective community outreach

## مختصر الرسالة - MISSION ABSTRACT

ملتزمون بالبطولات والتميز

Commitment to achieving championship titles and distinction



## الرؤية - Vision

زيادة الإيرادات الاستثمارية من خلال إنماء وتطوير موارد دخل مستدامة لنادي العين الرياضي الثقافي.  
Increasing the investment returns through developing a sustainable long-term sources of income for Al Ain Sports & Cultural Club.

## الرسالة - MISSION

شركة تسعى لزيادة العوائد الاستثمارية وتطوير الموارد المالية للنادي، رفع مستوى تنظيم الأحداث الرياضية على مستوى الاحتراف العالمي، وترسيخ الثقافة الرياضية في المجتمع من خلال تبني معايير العمل المؤسسي المتميز  
Increasing the investment returns and developing the club financial resources. Enhance the delivery of professional sports events. Promoting the sports culture in the community, by adopting the highest institutional standards.

## القيم - VALUES

ترسيخ الولاء والانتماء للوطن

Establishing true and loyal values that recognize both the city of Al Ain and the United Arab Emirates

التميز

Commitment to excellence – always

التركيز على خدمة العملاء

Providing value to our stakeholders

الالتزام بالروح الرياضية

Demonstrating true sporting spirit at all times

بيئة عمل جاذبة و محفزة

Stimulating, attractive and encouraging work environment

العمل بروح الفريق و بمهنية تامة

Teamwork and professionalism

التواصل الفعال مع المجتمع

Effective community outreach



## الرؤية - Vision

أن نكون أحد أفضل الأندية الرياضية عربياً وإقليمياً  
To be ranked within the top Arab and Regional sports clubs

## الرسالة - MISSION

نادي رياضي يتطلع لتحقيق البطولات الجماعية وأرقام قياسية لرفع شأن الدولة عالياً في المحافل الدولية وترسيخ الثقافة الرياضية في المجتمع بتبني معايير العمل المؤسسي المتميز  
Achieve group championship titles and set records to proudly represent the UAE and promote sports culture within the community by adopting the highest institutional standards.

## القيم - VALUES

ترسيخ الولاء والانتماء للوطن

Establishing true and loyal values that recognize both the city of Al Ain and the United Arab Emirates

التميز

Commitment to excellence – always

التركيز على خدمة العملاء

Providing value to our stakeholders

الالتزام بالروح الرياضية

Demonstrating true sporting spirit at all times

بيئة عمل جاذبة و محفزة

Stimulating, attractive and encouraging work environment

العمل بروح الفريق و بمهنية تامة

Teamwork and professionalism

التواصل الفعال مع المجتمع

Effective community outreach